
Norsk oversettelse av Kautokeino kommunes høringssvar  

 

 

 

Kautokeino kommune har følgende høringsuttalelse: 

 

Kautokeino kommune mener at det positivt at flere kommuner ønsker å bli en del av samisk 

språkforvaltningsområdet, og på den måten ta ansvar for å bevare og utvikle det samiske 

språket. 

 

Det Kautokeino kommune ønsker vektlegge er følgende. Når nye kommuner blir innlemmet i 

samisks språkforvaltningsområdet da skal det bevilges mere midler. Merkostnaden som 

oppstår skal ikke gå utover de kommunene som allerede er med i språkforvaltningsområdet, 

og det skal heller ikke gå utover rammebevilgninger fra Sametinget.    

 


